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Vragen van het lid Kuiken (PvdA) aan de Staatssecretaris van Justitie en 
Veiligheid over corona onder bewoners azc Sneek (ingezonden 15 mei 2020). 

Mededeling van Staatssecretaris Broekers-Knol (Justitie en Veiligheid) 
(ontvangen 5 juni 2020). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Besmette bewoners azc Sneek overgeplaatst naar 
noodopvang Zoutkamp»1 en het bericht «Man uit AZC Sneek slaapt buiten uit 
angst voor corona»?2 

Vraag 2
Wie heeft het besluit genomen om de bewoners van het asielzoekerscentrum 
(AZC) Sneek over te plaatsen? Wat was de rol van het Centraal Orgaan 
opvang Asielzoekers (COA) en de GGD hierbij? 

Vraag 3
Wat is de stand van zaken ten aanzien van deze overplaatsing? 

Vraag 4
Op welke wijze, op welk moment en door wie zijn de bewoners op de hoogte 
gebracht van de verhuizing? 

Vraag 5
Kent u signalen van onrust onder de bewoners? Zo ja, waar bestaan die uit? 
Zo nee, wilt u zich op de hoogte laten stellen? 

Vraag 6
Welke beschermingsmaatregelen zijn er getroffen om bewoners en medewer-
kers tegen verdere verspreiding van het virus te beschermen? Zijn de regels 
over het gebruik voor iedereen duidelijk? Is er voldoende beschermingsmate-
riaal beschikbaar? 

1 LC.nl, 14 mei 2020, https://www.lc.nl/friesland/sudwest-fryslan/Besmette-bewoners-azc-Sneek-
overgeplaatst-naar-noodopvang-Zoutkamp-25656551.html

2 AD.nl, https://www.ad.nl/video/man-uit-azc-sneek-slaapt-buiten-uit-angst-voor-corona~p146069
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Vraag 7
Begrijpt u dat bewoners die negatief op corona zijn getest, liever niet met 
besmette bewoners in een opvang in quarantaine willen worden gebracht? 
Zo ja, waarom en kan daar rekening mee worden gehouden? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 8
Deelt u de mening dat, als asielzoekers de voorkeur geven aan het slapen in 
een tent zonder voorzieningen, dat er op duidt dat men bang is om door 
contact met positief geteste bewoners besmet te worden en dit daarom niet 
als een echt vrijwillige keuze kan worden beschouwd? Zo ja, waarom? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 9
Waarom worden zowel positief als negatief geteste bewoners samen in hun 
nieuw onderkomen geplaatst? Is het mogelijk om positief en negatief geteste 
asielzoekers afzonderlijk ergens onder te brengen? Zo ja, welke mogelijkhe-
den zijn daarvoor en onder welke voorwaarden kan daar alsnog voor worden 
gekozen? Zo nee, waarom niet? 

Mededeling 

Hierbij deel ik u mede dat de schriftelijke vragen van het lid Kuiken (PvdA), 
van uw Kamer aan de Staatssecretaris van Justitie en Veiligheid over corona 
onder bewoners azc Sneek (ingezonden 15 mei 2020) niet binnen de 
gebruikelijke termijn kunnen worden beantwoord, aangezien nog niet alle 
benodigde informatie is ontvangen.
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